

GALERIE VIVENDI

EVERS

Pays-Bas

1942

FR

Née à Bergen, Pays-Bas, en 1942.
Elle vit et travaille en Pays-Bas.

Dans la peinture d'Evers, on retrouve les paysages, presque vides et plats, typiquement hollandais: métaphore de nature, d'équilibre de forces incontrôlables et de passivité. Dans ces peintures les lignes horizontales sont dominantes.

Dans d'autres toiles, les formes verticales prédominent.

Des formes humaines abstraites transmettent subtilement des émotions à travers ses gestes et couleurs. Des formes avancent, tant que des autres formes disparaissent et se dissolvent doucement dans l'atmosphère.

Dans les deux sujets, paysage et forme, on peut découvrir traces d'autres éléments dont notamment la gamme des couleurs et la luminosité des surfaces.

Ses œuvres présentent la synthèse des opposées, constituant un travail complexe, complet de fraîcheur et abstraction, qui détient une émotion expressive et figurative.

EN

Born in Bergen, Netherlands, in 1942.
She works and lives in Netherlands.

Ever's work is centered on an almost empty and flat Dutch landscape, representing a metaphor that unifies nature, balance, uncontrollable forces and passivity. In such paintings, horizontal lines dominate the composition.

On other canvas, the vertical figures are more prominent.

GALERIE VIVENDI

Such abstract human subjects subtly convey emotion through their color and gestures. Some figures stand out, while others slowly vanish, dissolving in the atmosphere.

In both subjects, landscape and figures, we discover traces of other compositional elements, such as a vast color palette, bright surfaces, and a dreamlike atmosphere.

They present a synthesis between opposites, constituting a very complex, yet visually accessible body of work, conveying both an expressive and figurative emotion.

EXHIBITIONS

Solo

2001-2015	<i>Galerie Mark Hachem</i>	Paris, FRANCE
1999	<i>Galerie Sous Terre</i>	LITHUANIA

Group

2000	<i>ART PARIS, Galerie Mark Hachem</i>	Paris, FRANCE
1998	<i>GRANTIQUE</i>	Rotterdam , NETHERLANDS
1996	<i>HOLLAND ART FAIR</i>	Den Haag, NETHERLANDS
2003	<i>Personale Rocca Aldobrandesca</i>	Piancastagnaio, ITALY